
De heer Fritsma (PVV): Voorzitter. Ik wil graag deze week
nog een spoeddebat voeren met de staatssecretaris van
Justitie over de negatieve ontwikkelingen rond het
generaal pardon, ook naar aanleiding van de brief die wij
vandaag daarover hebben ontvangen. Het gaat mij om
de bezwaarmogelijkheid die nu open staat voor
vreemdelingen die niet voor de regeling in aanmerking
kwamen, en om het bericht dat het generaal pardon nog
steeds doorloopt. De staatssecretaris zegt nu dat de
regeling per 1 januari 2009 zal sluiten. Dat is echt veel
later dan de bedoeling was.

De heer Kamp (VVD): Wij hebben de brief vanmorgen
ontvangen. Ik ga ervan uit dat die geagendeerd zal
worden voor de procedurevergadering van de vaste
commissie voor Justitie. Daarin zal de voorzitter
vermoedelijk voorstellen om daar een algemeen overleg
over te houden. Dat voorstel, als het komt, zullen wij
steunen.

Mevrouw Verdonk (Verdonk): Dit is veel te urgent voor
zomaar een algemeen overleg. Ik steun het voorstel van
de heer Fritsma.

De heer Spekman (PvdA): Kortheidshalve sluit ik mij aan
bij de woorden van de heer Kamp.

De voorzitter: Ik stel vast dat er geen steun is voor een
spoeddebat, maar wel voor een algemeen overleg, als
daar in de procedurevergadering toe zou worden
besloten, op korte termijn.

De heer Fritsma (PVV): Ik zal het in de commissie
aangeven, maar dit verdient echt een spoed-AO.

De voorzitter: U hebt uw punt gemaakt.
Het woord is aan de heer Brinkman.

De heer Brinkman (PVV): Voorzitter. Ik wil graag een
vooraankondiging doen van het verzoek, het verslag van
het aanstaande donderdag te houden AO over het
staatkundig proces Nederlandse Antillen op de agenda
van donderdag te zetten. Daarna zou ik graag stemmin-
gen willen houden in verband met de rondetafel-
conferentie waar Nederland helaas 1,2 mld. gaat
weggeven aan de Antillen.

De voorzitter: Het algemeen overleg is van 14.00 uur tot
17.00 uur. Wij zullen het VAO inplannen. Daarbij moet
rekening worden gehouden met stemmingen, hopelijk
voor de dinerpauze, maar in elk geval donderdag in de
tweede helft van de middag.

Aan de orde is de stemming over een motie,
ingediend bij de behandeling van de initiatiefnota
″Oog voor de toekomstige toegankelijkheid - over
kleine scholen″ (31526, nr. 2), te weten:
- de motie-Jasper van Dijk/Dezentjé Hamming-Bluemink
over de algemene toegankelijkheid van scholen die op
basis van de discretionaire bevoegdheid langer open
worden gehouden (31526, nr. 4).

(Zie notaoverleg van 1 december 2008.)

De voorzitter: Op verzoek van de heer Jasper van Dijk
en mevrouw Dezentjé Hamming-Bluemink stel ik voor,
hun motie (31526, nr. 4) van de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen over moties,
ingediend bij het debat over de zorgzwaarte-
pakketten, te weten:
- de motie-Leijten over niet invoeren van de zorgzwaarte-
pakketten in 2009 (26631, nr. 283);
- de motie-Agema over de relatie tussen de geboden
zorg en de zorgzwaartepakketten (26631, nr. 284);
- de motie-Van Miltenburg over uitgaan van het
daadwerkelijk betaalde tarief in 2008 (26631, nr. 285).

(Zie vergadering van 3 december 2008.)

De voorzitter: Op verzoek van mevrouw Van Miltenburg
stel ik voor, haar motie (26631, nr. 285) van de agenda af
te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Leijten (26631, nr. 283).

De voorzitter: Ik constateer dat de aanwezige leden van
de fracties van de SP, de PvdD, de PVV en het lid
Verdonk voor deze motie hebben gestemd en de
aanwezige leden van de overige fracties ertegen, zodat
zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Agema (26631, nr. 284).

De voorzitter: Ik constateer dat de aanwezige leden van
de fracties van de SP, de PVV en de PvdD voor deze
motie hebben gestemd en die van de overige fracties
ertegen, zodat zij is verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen over moties,
ingediend bij het debat over Valys, te weten:
- de motie-Leijten/Roemer over het zoeken van een
vervoerder die aan de kwaliteitseisen voldoet (25847,
nr. 72);
- de motie-Van Dijken/Willemse-van der Ploeg over het in
rekening brengen van de kosten van nader onderzoek bij
de vervoerder (25847, nr. 73).

(Zie vergadering van 3 december 2008.)

In stemming komt de motie-Leijten/Roemer (25847,
nr. 72).

De voorzitter: Ik constateer dat de aanwezige leden van
de fracties van de SP, GroenLinks, de PvdD, de SGP en
de PVV voor deze motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van Dijken/Willemse-van der
Ploeg (25847, nr. 73).

De voorzitter: Ik constateer dat deze motie met
algemene stemmen is aangenomen.

Voorzitter
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